
 

 

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad,

 

Naar aanleiding van het genomen besluit omtrent de afgifte van een grondgebruiksverklaring 

voor het valwildteam, de belegde informatieavond en de ontstane commotie in de 

Zandvoortse gemeenschap, maar ook daarbuiten, verzoek ik u namen

om een interpellatie te mogen houden tijdens de vergadering van de gemeenteraad op 24 

maart 2015. 

 

Toelichting: 

 

30 april 2014 

Het is de wens van de coalitiepartijen om de Zandvoortse

geven dat de politiek van en voor haar is. De bevolking zal meer moeten kunnen participeren 

in het gemeentelijke domein dan nu het geval is. Dat geldt voor bewoners, ondernemers en 

iedereen die op andere manieren verbonden 

en mag, maar moet ook durven meedoen en meedenken. Samen gaan we immers voor 

Zandvoort. Waar mogelijk zullen daartoe nieuwe instrumenten en mogelijkheden worden 

ingezet. Te denken valt aan een burgerinitiatie

commissies, waarbij de politiek de burger en ondernemer actief opzoekt. Binnen de 

participatieladder zal coproductie, de een na de hoogste vorm van participatie, de beleidsnorm 

moeten zijn. 

 

10 februari 2015 

Het College besluit een grondgebruikersverklaring af te geven voor het valwildteam en dit stuk 

ter informatie aan te bieden aan de raad.

 

12 maart 2015 (laatst gewijzigd) 

Het college plaatst een bericht op de website met de vraag: wat te doen met de damherten in 

het dorp?  De vraag wordt evenwel al beantwoord in de eerste alinea: er is besloten om 

toestemming te geven voor het afschieten van damherten. Om inwoners en belangstellenden 

bij te praten over dit besluit van het college wordt een informatieavond georganiseerd

In de Zandvoortse Courant staat een artikel over de informatieavond en wordt één van de 

leden van het valwildteam aan het woord gelaten. Daarin zegt hij dat alleen bij gevaarlijke 

situaties op plekken waar dat extra riskant herten kunnen worden afgeschot

om van een groep herten er twee dood te schieten. De praktijk leert dan dat de rest teruggaat 

naar het leefgebied in de duinen en niet meer terugkeer t op de plek des onheils.

 

13 maart 2015 

Het besluit van het college tezamen met bericht

Er worden facebook-pagina’s geopend en petities opgestart. De pers wordt benaderd en de 

eerste berichten verschijnen. De koppen liegen er niet om: Zandvoort gaat herten afknallen, 

inwoners woest. En: Jagers mogen herten afschieten in centrum Zandvoort.

 

16 maart 2015 

Op RTV Noord-Holland meldt burgemeester Meijer dat er geen jagers met geweren de straat 

op zullen gaan. Eerst wordt onderzocht hoe de herten beïnvloed kunnen worden.

Interpellatie Herten en Participatie
ex artikel 155, 169 en 180 Gemeentewet en 

artikel 39 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad

 

 

 

 

Zandvoort, 23 maart 2015

van de gemeenteraad, 

Naar aanleiding van het genomen besluit omtrent de afgifte van een grondgebruiksverklaring 

voor het valwildteam, de belegde informatieavond en de ontstane commotie in de 

Zandvoortse gemeenschap, maar ook daarbuiten, verzoek ik u namens de fractie van de VVD 

om een interpellatie te mogen houden tijdens de vergadering van de gemeenteraad op 24 

Het is de wens van de coalitiepartijen om de Zandvoortse samenleving het gevoel terug te 

geven dat de politiek van en voor haar is. De bevolking zal meer moeten kunnen participeren 

in het gemeentelijke domein dan nu het geval is. Dat geldt voor bewoners, ondernemers en 

iedereen die op andere manieren verbonden is met de Zandvoortse samenleving. Iedereen kan 

en mag, maar moet ook durven meedoen en meedenken. Samen gaan we immers voor 

Zandvoort. Waar mogelijk zullen daartoe nieuwe instrumenten en mogelijkheden worden 

ingezet. Te denken valt aan een burgerinitiatief en een vergaderregime van raad en 

commissies, waarbij de politiek de burger en ondernemer actief opzoekt. Binnen de 

participatieladder zal coproductie, de een na de hoogste vorm van participatie, de beleidsnorm 

besluit een grondgebruikersverklaring af te geven voor het valwildteam en dit stuk 

ter informatie aan te bieden aan de raad. 

 

Het college plaatst een bericht op de website met de vraag: wat te doen met de damherten in 

orp?  De vraag wordt evenwel al beantwoord in de eerste alinea: er is besloten om 

toestemming te geven voor het afschieten van damherten. Om inwoners en belangstellenden 

bij te praten over dit besluit van het college wordt een informatieavond georganiseerd

In de Zandvoortse Courant staat een artikel over de informatieavond en wordt één van de 

leden van het valwildteam aan het woord gelaten. Daarin zegt hij dat alleen bij gevaarlijke 

situaties op plekken waar dat extra riskant herten kunnen worden afgeschoten. De tactiek is 

om van een groep herten er twee dood te schieten. De praktijk leert dan dat de rest teruggaat 

naar het leefgebied in de duinen en niet meer terugkeer t op de plek des onheils.

Het besluit van het college tezamen met bericht in de krant zorgt voor een storm van protest. 
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17 maart 2015 

In het Haarlems Dagblad staat dat de burgemeester en het valwildteam geen andere 

oplossingen zien dan afschieten. Maar, als iemand donderdagavond met een goed en 

werkbaar ander idee komt, hoort men dat graag. 

 

19 maart 2015 

De bijeenkomst toont eens temeer aan dat het informatieavond is, de laagste trede als het 

gaat om participatie. Het besluit is genomen en wordt niet opgeschort om alternatieven te 

onderzoeken. Wel wordt gekeken hoe het zit met de aansprakelijkheid na schade die ontstaat 

nadat door een schot de herten geschrokken diverse kanten op kunnen rennen. Wat de VVD 

ten zeerste verbaast, is dat het college niet in staat is geweest om in gesprek te komen met de 

gemeente Amsterdam. Tot tweemaal toe wordt aangegeven dat de deur van het College van 

Burgemeester en Wethouders van Amsterdam dicht was, is en blijft. Diverse pogingen om de 

deur open te krijgen, zijn op niets uitgelopen. 

 

20 maart 2015 

De reacties na het bezoeken van de informatieavond zijn divers in taalgebruik, maar zijn 

allemaal terug te leiden tot één gevoel: het gevoel van frustratie en machteloosheid. Het 

gevoel dat het er niet toe deed, wat werd ingebracht omdat het besluit genomen was en vast 

stond. 

 

Voorzitter, de VVD wil dit college graag herinneren aan het eigen coalitieakkoord, dat zegt:  

• Het is de wens van de coalitiepartijen om de Zandvoortse samenleving het gevoel 

terug te geven dat de politiek van en voor haar is.  

• De bevolking zal meer moeten kunnen participeren in het gemeentelijke domein dan 

nu het geval is.  

• Iedereen kan en mag, maar moet ook durven meedoen en meedenken. 

• Binnen de participatieladder zal coproductie, de een na de hoogste vorm van 

participatie, de beleidsnorm moeten zijn.  

 

 

De VVD constateert dat het College van Burgemeester en Wethouders niet in lijn handelt met 

het eigen coalitieakkoord en heeft derhalve de volgende vragen: 

 

1. Is het College het eens met de constatering van de VVD dat in strijd is gehandeld met het 

eigen coalitieakkoord als het gaat om de participatie in dit traject? Graag een motivering van 

het antwoord. 

 

2. Hoe vaak en door wie is er vanuit de gemeente Zandvoort het afgelopen jaar contact 

gezocht met de gemeente Amsterdam als het gaat om de overlast van herten uit de 

Amsterdamse Waterleiding Duinen? En met wie is er contact gezocht binnen de gemeente 

Amsterdam? Graag een onderbouwing met checkbare feiten. 

 

 

Fractie VVD Zandvoort, namens deze, 

B.J. Göransson – van Kerkwijk. 

  

 


